



Sir Stirling Moss meets Lewis Hamilton - Mille Miglia - Webclip

00:10

Hans Herrmann, Motorsport Legend:

"At the Mille Miglia you had to be ready for everything, anything could happen."

>>00:17

00:26

Sir Stirling Moss, Winner Mille Miglia 1955:

"This is the most fantastic car in the world and to drive it on these roads as fast as you can is a wonderful feeling."

00:34

Stirling Moss:

"Really my finest race, I think. I enjoyed it enormously!" >>00:39

00:49

Michael Bock, Director Mercedes-Benz Classic:

"This focus on the drivers' condition, making the driving as comfortable as possible, thinking about the tiny details, that was the telling factor." >>01:00

01:10

Stirling Moss:

"Monza is fantastic, this is the home in Italy of motor racing." >>01:14

01:23

Lewis Hamilton, MERCEDES AMG PETRONAS:

"Today was the first time, I think, I've driven a bank that was amazing, incredible. We don't have any banking in Formula One, so it's very very cool. I think we should have a banked corner in Formula One." >>01:34

01:45

Lewis Hamilton:

"That was fun! That was so much fun." 01:49

Ends 01:56min





Musik:

Cue	TIME	Tracknummer z.B. SCD071905	Tracktitle	CD Title	LC	COMPOSER	Publisher	SOCIETY
1	0:00:12	FCD027602	HAPPY WALTZ	ITALIAN FLAVOURS	617	Lethbridge, Al	Focus Music	Gema
2	0:00:46	SCDV047908	GET IN A	THE SPIRIT OF ADVENTURE	7573	Becker, Francisco; Bintig, Moritz	Sonoton Vanguard	Gema
3	0:00:46	ROCK012101	GLADIATORS A	CALL TO ACTION	30572	Haene, Martin; Michel, Yves	Rockshop	Gema

The music included is protected by GEMA (German society for musical performing and mechanical reproduction rights) and cleared for usage in this video. Broadcasters of any kind are obliged to report the broadcasted music to the relevant local copyright collecting society in accordance with its local law and to pay all fees deriving from that.



Sir Stirling Moss meets Lewis Hamilton - Mille Miglia - Webclip

00:10

Hans Herrmann, Rennlegende:

„Mille Miglia war eben: du musst mit allem rechnen, es kann alles passieren.“

»00:17

00:26

Sir Stirling Moss, Sieger Mille Miglia 1955:

"Das ist das fantastischste Auto der Welt. Es ist ein wundervolles Gefühl, damit über diese Straßen zu rasen." »00:34

00:39

Sir Stirling Moss:

"Das war wirklich mein bestes Rennen. Ich habe es enorm genossen!" »00:44

00:49

Michael Bock, Leiter Mercedes-Benz Classic :

„Dieser Fokus auf die Kondition der Fahrer, nämlich das Fahren so angenehm wie möglich zu machen, an die kleinen Details zu denken, das war der ausschlaggebende Faktor.“ »01:00

01:10

Stirling Moss im Off:

"Monza ist fantastisch, die Heimat des Rennsports in Italien." »01:14

01:23

Lewis Hamilton, MERCEDES AMG PETRONAS:

"Heute bin ich zum ersten Mal in einer Steilkurve gefahren, das war unglaublich. In der Formel 1 gibt es keine Steilkurven, deshalb war das ziemlich cool. Ich glaube, wir sollten eine Steilkurve in der Formel 1 haben." »01:34

01:45

Lewis Hamilton:

"Was für ein Spaß! Das hat irre Spaß gemacht!" »01:49

Ende 01:57min





Musik:

Cue	TIME	Tracknummer z.B. SCD071905	Tracktitle	CD Title	LC	COMPOSER	Publisher	SOCIETY
1	0:00:12	FCD027602	HAPPY WALTZ	ITALIAN FLAVOURS	617	Lethbridge, Al	Focus Music	Gema
2	0:00:46	SCDV047908	GET IN A	THE SPIRIT OF ADVENTURE	7573	Becker, Francisco; Bintig, Moritz	Sonoton Vanguard	Gema
3	0:00:46	ROCK012101	GLADIATORS A	CALL TO ACTION	30572	Haene, Martin; Michel, Yves	Rockshop	Gema

Bei der verwendeten Musik handelt es sich um GEMA-geschütztes Repertoire, das zur Verwendung freigegeben wurde. Der ausstrahlende TV-Sender bzw. der veröffentlichende Online-Anbieter verpflichtet sich, eine ordnungsgemäße GEMA-Musikmeldung auf Grundlage der beiliegenden Musikkarte durchzuführen und die daraus entstehenden Abgaben zu bezahlen. In Ländern außerhalb Deutschlands muss die Meldung bei der jeweiligen Urheberrechts-Verwertungsgesellschaft erfolgen (z.B. Schweiz: SUISA / Österreich: AUME).

